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KING VALLEY PROSECCO ROAD FACT SHEET
国王谷普罗塞克之路简报

King Valley Prosecco Road is a premium wine destination of Victoria, located three-hour’s drive north east of Melbourne. Famed for its Italian varietals, particularly prosecco, and warm hospitality, the King Valley winemaking families welcome visitors to share in their unique culture and Australian setting, with exceptional food and wine experiences. For more information about visiting King Valley Prosecco Road, visit kingvalleyproseccoroad.com.au
国王谷普罗赛克葡萄酒之路（King Valley Prosecco Road）是维多利亚州品尝葡萄酒的绝佳去处，它位于墨尔本东北方方向大约三小时车程。国王谷的酿酒世家们拥有著名的意大利葡萄品种，特别是普罗塞克，酿酒师们热情好客，非常希望能与游客分享他们独特的葡萄酒历史文化和地理环境，于此同时，游客们还可以享用精致的食物和拥有鉴赏葡萄酒的经验。更多信息请访问国王谷普罗赛克葡萄酒之路，网址为kingvalleyproseccoroad.com.au

Getting there 
出发

Three hours from Melbourne, four hours from Canberra, one hour from Albury

· Close to the Hume Freeway for those travelling between Melbourne and Sydney or Canberra
· Close to High Country towns of Beechworth and Bright, and ski fields of Mount Buller and Mount Buffalo

距离墨尔本三小时，距离堪培拉四小时，距离奥尔伯里（Albury）一小时

•	如果从墨尔本、悉尼或者堪培拉出发， 沿着休姆高速公路（Hume Freeway）行驶距离目的地更近。
•	临近高原区（High Country）比奇沃思小镇（Beechworth），也临近滑雪胜地布勒山（Mount Buller）和布法罗山（Mount Buffalo）。

Background 
背景介绍

Generous, family orientated winemakers and producers, unexpected wine experiences, unspoilt Australian bush landscapes. Each winery has its own family style of prosecco, so there’s plenty of reasons to indulge and explore. 
	
该地区的多为酿酒世家，他们热情好客，能给旅客带来意想不到的葡萄酒体验。在这里，旅游能亲身感受到未经任何雕刻的纯天然澳大利亚丛林景观。每个酒庄具有自己独特家族风味的普罗赛克葡萄酒。游客有千百个理由来这里尽情享受和探索。

The hero wineries 
酒庄之光

布琅家族Brown Brothers  
Extensive wine tastings, Private Prosecco Brunch experience, winery tours, casual wine bar and daytime fine dining restaurant Patricia’s Table.
提供丰富的品酒活动、私人订制普洛赛克早午餐体验、酒庄一日游，休闲酒吧和全日营业餐厅帕翠卡餐厅（Patricia’s Table）。

Sam Miranda King Valley
山姆·米兰达酒厂, 国王谷 Sam Miranda King Valley

Personalised wine tastings, coffee and cellar door restaurant featuring platters to share of produce grown on site. 
量身定制品酒体验，咖啡和品酒区配有本地生产的美食拼盘。

Dal Zotto Wines
达尔佐都酒庄Dal Zotto Wines

Energetic tastings of the pioneering range of prosecco. Plus, visitors can hire e-bikes with optional picnic provisions, have lunch at the family trattoria or play a game of bocce with a glass of prosecco in hand. On Saturday mornings Yoga In The Vines is followed by a wholesome vegan breakfast.

你可以在这里品尝到充满活力的普罗赛克葡萄酒先锋系列。游客还可以租用配有野餐设施的电动自行车，在家庭餐厅享用午餐，或者手里拿着一杯普罗赛克(prosecco)玩地掷球游戏。星期六早上，在蜿蜒崎岖的葡萄树边做瑜伽，然后享用一顿健康的素食早餐。


Pizzini Wines 
皮兹尼酒庄Pizzini Wines 

The ‘Pop & Fizz’ Prosecco food pairing class will surprise and delight, as will the winery, vineyard and barrel room tastings with the family and knowledgeable staff. A Tavola! Cooking School, hosted by Katrina Pizzini offers hands-on cooking classes. 

参加“Pop & Fizz”普罗塞克美食美酒搭配课程，您将收获满满的惊喜和愉悦。你还可以与家人一起在专业的酿酒师陪同下一起参观和了解酿酒厂历史、葡萄园和酒桶房并品尝美酒。卡翠娜·皮兹尼(Katrina Pizzini)开设的烹饪学校--塔沃拉! （A Tavola! ）—为您提供手工烹饪课程。

Chrismont
克里斯蒙酒庄Chrismont

Tastings are held at the striking cellar door, or visitors can enjoy a glass of wine on the balcony or browse the range of preserves in the larder. The restaurant provides a stunning location for lunch, or desserts and coffee. 

品鉴会通常在宏伟壮观的品酒室举行，或者游客可以在阳台上享用一杯精致美好的葡萄酒，或者参观食品储藏室里的各种蜜饯。风景优美的餐厅为游客提供了午餐、咖啡和甜点。

Wine and food festivals
美食美酒节

The King Valley hosts a variety of community and culinary events throughout the year. 
国王谷全年都有丰富的社区活动和美食活动。

· Easter 
Brown Brothers and Pizzini Wines each host family festivals at this time, with bountiful menus, outdoor wine bars and activities for kids and wine-lovers alike. 
复活节 Easter
布琅家族（Brown Brothers）和皮兹尼酒庄（Pizzini Wines）都有适合家庭聚会的节日庆典。包含了丰盛的晚餐，室外品酒台和葡萄酒爱好者和孩子都适合参加的等等活动。

· June 
Weekend Fit for a King is all about hearty dishes, magnificent wine, great music and spending time with family. The King Valley Art Show coincides with the event, showcasing hundreds of local artists in the one space. 
六月 June
“庆祝英女王诞辰的国王周末”（Weekend Fit for a King）节日活动提供了丰盛的菜肴、无与伦比的美酒、余音绕梁的音乐和与家人共同度假的天伦之乐。国王谷艺术节（King Valley Art Show）包含了上百位本地艺术家的展览。
· September 
The Strade Nero Gran Fondo is an opportunity for keen road cyclists to race the same course as national series professionals in the Sam Miranda Tour of the King Valley. 
九月September
斯特德尼罗格兰风度骑行节（Strade Nero Gran Fondo）是骑行爱好者不容错过的活动，尤其是如果你想在国王谷挑战职业骑手所选的山姆米兰达路线（Sam Miranda Tour）的话。

· October 
The annual salami festival at Dal Zotto Wines is a celebration of all things pork, where families from across Victoria compete for the title of best salami. 
十月October 

在达尔佐都酒庄（Dal Zotto Wines）举行的一年一度的意大利蒜味香肠节上，你能享受到所有猪肉类美食，大快朵颐。在这里，来自维多利亚各地的烹饪好手们一同竞技给游客带来最美味的意大利蒜味香肠。

· November 
La Dolce Vita celebrates the arrival of spring with new release prosecco, seasonal produce, live music and a host of fun, family friendly activities. 
十一月November 

甜蜜生活节（La Dolce Vita）在十一月会奉上新春出品的最新普罗塞克起泡酒和各种当季时令农产品，现场有乐队驻场并提供各种有趣的适合家庭活动的项目。

Background
背景介绍

With a strong Italian heritage, the King Valley region became an established wine region in the early 1990s.

A pioneering wine producer, Otto Dal Zotto, planted the first prosecco vines in Australia in 1999. Seeing the potential, many other wine producing families soon followed suit. 

By 2011, the region’s enthusiasm for prosecco has gathered such force that a group of producers joined forces to create a dedicated food and wine trail: King Valley Prosecco Road. Today this is an iconic touring trail that showcases the region’s best prosecco and connects visitors with the winemaking families. 

国王谷地区（King Valley）在20世纪90年代初成为了公认的著名葡萄酒产区，其拥有浓厚的意大利传统文化。

1999年，葡萄酒先驱奥托·达尔·佐都(Otto Dal Zotto)在澳大利亚种植了第一株普罗塞克葡萄树。许多其他酒庄在看到了其巨大潜力之后很快也纷纷效仿。

到2011年，该地区对普罗塞克葡萄酒的热情已经达到了无以复加的程度，以至于其中一些酒庄联合起来，打造出了一条专门的美食和葡萄酒之路: 国王谷普罗塞克之路(King Valley prosecco Road)。今天，这是一条标志性的旅游路线，展示了该地区最好的优质普罗塞克葡萄酒，并将游客更深层次的带入到本地酿酒文化之中。

The families of King Valley Prosecco Road
来自国王谷普罗塞克之路的酿酒世家
· Dal Zotto Wines 
达尔佐都酒庄（Dal Zotto Wines）

The patriarch of the Dal Zotto family, Otto Dal Zotto, pioneered the planting of prosecco in Australia, and here in the King Valley. These days, sons Michael and Christian manage Dal Zotto Wines. The whole family is known for their gregarious nature and contagious enthusiasm. With their pioneering heritage, winemaker Michael Dal Zotto has championed innovation, producing a whole range of wines that explore prosecco in different guises; the ‘Col Fondo’ for example, finishes ferment in the bottle, making the final wine delightfully cloudy and textural.

达尔·佐都家族的族长奥托·达尔·佐都（Otto Dal Zotto）在澳大利亚国王谷率先酿造了普罗赛克葡萄酒。如今，儿子迈克尔(Michael)和克里斯汀(Christian)负责管理达尔佐都酒庄（Dal Zotto Wines）葡萄园。他们全家都以酷爱社交和富有感染力而闻名。酿酒师迈克尔·达尔·佐都(Michael Dal Zotto)秉承父辈的传统，并倡导创新，酿造了一系列风格形式各异的普罗塞克;例如，“Col Fondo”就是在瓶中发酵，使最后的葡萄酒成品浑厚而有质感，令人惊叹。

· Pizzini Wines 
皮兹尼酒庄（Pizzini Wines ）

Alfred and Katrina Pizzini founded the family farm and winery, which epitomises the warmth and hospitality that the region is renowned for. Their children Natalie, Nicole, Joel and Carlo are all involved in the business; and together they have built a sophisticated destination that showcases their dedication to innovation and qality in Italian varietals. With a commitment to hand picking and resting the base wine on yeast lees after fermentation, the Pizzini Vintage Prosecco is creamy and complex, with a lovely brioche note and super fine bubbles.

阿尔弗雷德·皮兹尼(Alfred Pizzini)和卡翠娜·皮兹尼(Katrina Pizzini)夫妇共同创建了这个家族农场和酿酒厂，他们热情好客而在当地闻名。他们的孩子娜塔莉、尼科尔、乔尔和卡洛都投身于酿酒行业中;他们一起建立了一个品种多样化的葡萄酒庄园，他们酿造德意大利品种葡萄酒拥有卓越的品质，展示了他们致力于创新的精神。他们坚持手工采摘葡萄，并坚持将发酵后的基酒放置在酵母残渣上陈酿，所以皮兹尼陈年普罗赛克葡萄酒是富有奶香和层次感的，酒中都带有些许迷人的奶油蛋糕味和微小迷人的气泡。

· Chrismont Wines
克里斯蒙酒庄（Chrismont Wines）
Owners Arnie and Jo Pizzini started out with a dream, which over the years has taken form as a celebrated wine and food destination. The Chrismont cellar door, restaurant and larder is a triumph of design: elevated on a hillside overlooking the vines. Chrismont prosecco focuses on finesse and balance. With classic blossom and citrus flavours and the most sublime creamy texture, it is a wine that perfectly captures the elegance of the style. 
庄园主人阿尼（Arnie）和乔·皮兹尼（Jo Pizzini）最初是从一个小小的梦想开始，多年来，他们将这个梦想打造成为著名的葡萄酒和美食聚集地。克里斯蒙(Chrismont)的品酒区、餐厅和食品储藏室是都展现出了独具匠心的精美设计: 这是一个午餐的绝佳地点，坐落于山腰的位置可以俯瞰美轮美奂的葡萄园。克里斯蒙德普罗塞克起泡酒十分注重质地精致和结构平衡、富有经典的花香和柑橘的味道、其完美的奶油质地展示出了一款极具优雅的葡萄酒风格。

· Brown Brothers 
布琅家族葡萄酒（Brown Brothers ）

Ross Brown is the third generation of this family concern, and has recently welcomed his daughters into the business. Eldest daughter Katherine is part of the winemaking team, the first female winemaker in the family, while Caroline is director of public relations and communications and youngest daughter Emma is director of marketing. Together, they epitomise the innovation and future focus that has defined the company since its inception in 1889. Brown Brothers prosecco is all about capturing the vitality of the King Valley site and translating that into a refreshing, aromatic wine that is perfect for all occasions.

罗斯·布琅(Ross Brown)是这个家族的第三代传人。最近他的女儿们也加入管理葡萄酒庄园。大女儿凯瑟琳(Katherine)是酿酒师团队的一员，她是家族中第一位女性酿酒师。卡罗琳(Caroline)是公共关系和公关总监，小女儿艾玛(Emma)是市场总监。自公司1889年成立以来，其创新精神和对专注度淋漓精致的体现在了每一个人身上。布琅酒庄将国王谷的活力全部融入到了自己的普罗塞克葡萄酒里，将其转化为一种无比清新、芳香四溢的葡萄酒，与任何场合都能完美搭配。

· Sam Miranda King Valley
国王谷山姆·米兰达酒厂（Sam Miranda King Valley）
 
Sam, a proud third generation winemaker, and his wife Rachel have borrowed the best of Italian wine tradition and woven it with their own modern, stylish approach. Together, they’re charming hosts who embody the best of the region.  Sam’s approach to winemaking is about showcasing pure fruit character, his prosecco is at the drier end of the spectrum and is loved for its lip-smacking zesty palate and elegant finish.

山姆（Sam）为自己第三代家族酿酒师的身份感到十分自豪。他和他妻子瑞秋（Rachel）传承了最好的意大利葡萄酒品质，并将其与现代化，新世界的时髦酿酒工艺相结合。他们的庄园魅力四射，是这个地区最好的代表酒庄之一。山姆的酿造手法展示了葡萄酒天然充沛的果味，他的普罗塞克葡萄酒是偏干型的，以其令人咂舌的口感和优雅的悠长余味而受世人喜爱。


Accommodation
住宿

· Camping and Glamping 
Valley View Glamping offers playful and comfortable bell tents packaged up with dining options that include breakfasts and dinners within walking distance. 

· Bed & Breakfasts
B&B style accommodation is hosted by many families in the region, including some on the vineyards of Politini, Pizzini or Chrismont wineries.

· Boutique style
Lusso KV in Whitfield features sleek styling and is perfect for groups. Lancemore Milawa is a boutique hotel with an onsite restaurant, or Casa Luna Gourmet Accommodation offers gourmet packages that include dinner and breakfast. 
•露营和豪华野营
山谷豪华露营（Valley View Glamping）提供趣味十足的舒适露营帐篷，步行距离内有可供选的早餐晚餐。

•民宿
当地许多庄园也提供民宿，比如珀丽迪尼（Politini）、皮兹尼(Pizzini)或克里斯蒙(Chrismont)葡萄庄园。

•精品住宿
位于惠特菲尔德（Whitfield）的罗丝欧KV酒店（Lusso KV）十分现代化，装修时髦，适合旅游团。兰斯莫米拉瓦（Lancemore Milawa）是内含餐厅的精品酒店，或卡莎露娜美食酒店（Casa Luna）提供了美食套餐，包括晚餐和早餐。

Nature
自然景观

· Walks and hiking 
The King Valley is perfect for walking and hiking – either through the valley or in the surrounding mountains. Paradise Falls is a popular destination – about 40 minutes from Whitfield, with a short walk from the car park to see the magnificent rock formation. 

· Lakes and rivers
The King River is renowned for fishing, kayaking and swimming. Ask one of the locals for their favourite spot. Another attractive option is Lake William Hovell, with its mountain backdrop, barbecue and picnic facilities – just bring a bottle of crisp prosecco to accompany lunch. 

· Great views 
Powers Lookout was the hiding place of notorious bushranger Harry Power, and provides a great spot to see the whole valley. 

步行和远足
国王谷是步行和远足的完美之地——无论你想饱览壮丽的山谷或俯瞰周围的群山起伏。天堂瀑布（Paradise Falls）是一个声名远播的旅游景点——距离惠特菲尔德（Whitfield）大约40分钟，只需从停车场走一小段路就能看到那无与伦比的岩层景观。

•湖泊和河流
国王河也以钓鱼、划皮划艇和游泳而闻名。找到最佳去处的办法就是问一问当地人。威廉霍维尔湖（Lake William Hovell）也是一个美轮美奂的景点，它壮阔的山脉风景令人惊叹，这里的烧烤和野餐设施配备齐全—爱好葡萄酒的你只要带一瓶爽口的普罗塞克起泡酒就可享用一顿完美午餐。

•宜人景观
鲍尔斯瞭望台（Powers Lookout）是曾经臭名远扬的丛林游侠哈利·鲍尔（Harry Power）的藏身之处，在这里你可以俯瞰整个山谷的美轮美奂的风景。

King Valley Prosecco Road is a premium wine destination, located three-hour’s drive
north east of Melbourne in Victoria’s High Country. Being the Australian home of
prosecco, the region is famed for its Italian varietals, and offers visitors a taste of its
families’ unique culture and setting through exceptional food and wine experiences. For
more information, visit www.kingvalleyproseccoroad.com.au
[bookmark: _GoBack]“国王谷普罗塞克之路” 是澳大利亚顶级的葡萄酒旅行目的地，位于墨尔本东北方向的维多利亚州高原区，距离墨尔本市大约三小时的车程。这里以盛产高品质的澳大利亚普罗塞克葡萄酒而闻名遐迩，不仅如此，还有许多其他意大利葡萄品种也广受赞誉。在这里，游客将体验独一无二的家族酿酒文化、别具一格的饕餮美食配以绝美品质的葡萄酒佳酿！更多信息，请访问www.kingvalleyproseccoroad.com.au


· Be sure to always enjoy Victoria’s wine regions safely with a designated driver. 
· 当你在享受维多利亚的葡萄酒产区时，请确保有一位指定司机陪同。
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